

Title (en)

Flexible package, filled with paint having a pasty consistency.

Title (de)

Flexibles Gebinde, gefüllt mit Farbe pastöser Konsistenz.

Title (fr)

Emballage flexible rempli de peinture à consistance pâteuse.

Publication

EP 0524487 A1 19930127 (DE)

Application

EP 92111562 A 19920708

Priority

DE 9109145 U 19910724

Abstract (en)

A flexible package, which is filled with paint having a pasty consistency, is to be conveniently portable and transportable despite the large content and is furthermore to stand in a stable manner and require only little space when it has been emptied. For this purpose, two sides (2, 3) are provided which are formed from flexible film and are connected to one another at an upper edge (8) and at two longitudinal edges (4, 5), the two sides (2, 3) together with a bottom (6), formed from flexible film and connected to each of the two sides (2, 3), forming a standing bag which contains at least two litres of paint having a pasty consistency. Furthermore, a carrying handle (9) is arranged in the upper part of the outer surface of the package formed by sides (2, 3). <IMAGE>

Abstract (de)

Ein flexibles Gebinde, welches mit Farbe pastöser Konsistenz gefüllt ist, soll trotz großen Inhalts bequem trag- und transportierbar sein, ferner standfest sein und nach Entleerung einen nur geringen Platzbedarf benötigen. Hierzu sind zwei aus flexibler Folie gebildete Seitenwände (2,3) vorgesehen, welche an einem oberen Rand (8) sowie an zwei Längsrändern (4,5) miteinander verbunden sind, wobei die beiden Seitenwände (2,3) zusammen mit einem aus flexibler Folie gebildeten, mit jeder der beiden Seitenwände (2,3) verbundenen Boden (6) einen Standbeutel bilden, der mindestens zwei Liter Farbe pastöser Konsistenz umschließt. Im oberen Teil des durch Seitenwände (2,3) gebildeten Mantels des Gebindes ist ferner ein Tragegriff (9) angeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 30/10

IPC 8 full level

B65D 30/16 (2006.01); **B44D 3/12** (2006.01); **B65D 33/08** (2006.01); **B65D 75/00** (2006.01); **B65D 75/20** (2006.01); **B65D 75/56** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 75/008 (2013.01); **B65D 75/566** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0380111 A2 19900801 - INDAG GMBH [DE]
- [X] EP 0368757 A1 19900516 - ALIZOL SA [FR]
- [XP] DE 4105694 A1 19910905 - EMZO S A I C [AR]
- [AD] DE 3411426 A1 19851003 - MOLLHAGEN PETER

Cited by

US5772332A; US5437406A; WO2005113357A1; US8764292B2; US7819582B2; WO2005030597A1; WO9500404A1

Designated contracting state (EPC)

AT DE DK FR GB GR NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9109145 U1 19910912; CZ 230692 A3 19930217; EP 0524487 A1 19930127; HU 106 U 19930728; HU 9200187 V0 19920828

DOCDB simple family (application)

DE 9109145 U 19910724; CS 230692 A 19920723; EP 92111562 A 19920708; HU 9200187 U 19920723